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                                                                        TOPLANTI TARİHİ :07.03.2018 

                                                                        TOPLANTI DÖNEMİ :OLAĞAN 

TOPLANTI GÜNÜ             :ÇARŞAMBA 

 

TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca MART 2018 Olağan Meclis Toplantısı 07.03.2018 

tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 07.03.2018 tarihli Meclis Toplantısında tüm Meclis 

üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.  

 

2018 MART AYI OLAĞAN MECLİSİ 

 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar, 2018 Mart ayı Kepez Belediye Meclisi toplantısını açıyorum. 

Önce gündemi arz edeceğiz. Yazılı önergeler var, onları gündeme ekleyeceğiz. Meclis gündemine dönüştürüp 

devam edeceğiz. Bir önceki ayın, Şubat ayının toplantı olağan toplantının tutanaklarını okuyacağız. Eğer 

uygun görürseniz Başkanlık gündemi ile gündemi arz ediyoruz. Evet Erhan Bey buyurun.  

ERHAN BEKTAŞ: Gündem: 

1.  23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı ile 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı için 

tertiplenecek yarışmalarda verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediyemiz Encümeni’ne yetki 

verilmesi hususunun görüşülmesi, 

2.   Belediyemiz Meclis Üyelerinin 19-23 Mart 2018 tarihleri arasında Mahalli İdarelere Hizmet Derneği 

(MİHDER) tarafından Kıbrıs'ta düzenlenecek olan eğitim seminerine katılmaları hususunun 

görüşülmesi, 

3.  Kepez Belediyesi Nakliyat Araçları Yönetmeliğinin, Sayıştay Başkanlığının göndermiş olduğu taslağa 

göre yeniden düzenlenmesi hususunun görüşülmesi, 

4.  Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/30 sayılı kararı ile Sosyal Konut Projesi Komisyonu'na 

sevk edilen Kepez Belediyesi Sosyal Konut Tahsisi ve SatışYönetmeliği hususunun görüşülmesi, 

5.   Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/33 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 570, 5741’de kayıtlı 

taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

6.   Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/34 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 570, 5741’de kayıtlı 

taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı, 

7.   Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/35 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-14D, Ada: 533, Parsel: 1’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 

1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 
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8.  Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/36 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk 

edilen,Beldemiz Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-14D-4C, Ada: 533, Parsel: 1’de kayıtlı taşınmaz 

üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

9.   Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/37 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K, Ada: 400, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 

ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

10. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/38 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 400, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

11. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/39 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: 30K-IIIC, Ada: 162, Parsel: 3, 4’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

12. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/40 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: 29L-IA, Ada: 155, Parsel: 3’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

13. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/41 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz mücavir alanında kalan Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18B, Ada: 0, Parsel: 1675’de kayıtlı 

taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli İlave Nazım İmar Planı, 

14. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/42 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz mücavir alanında kalan Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18B-4D, Ada: 0, Parsel: 1675’de kayıtlı 

taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı, 

15. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/43 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K, Ada: 287, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 

ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

16. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/44 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IA, Ada: 287, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

17. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/45 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz mücavir alanında kalan Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18C-1A, Ada: 0, Parsel: 3088’de kayıtlı 

taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

18. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/46 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, 587, 5767, 5769 Parsel ve 448 Ada, 1 Parsel'de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği, 

19. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/47 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, 587, 5767, 5769 Parsel ve 448 Ada, 1 Parsel'de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği, 

20. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/48 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 253, Parsel: 2, 3’de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde Kamu Yararı Kararı hakkında görüşülmesi, 
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21. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/49 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 253, Parsel: 2, 3’de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

22. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/50 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 253, Parsel: 2, 3’de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 

23. Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/51 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk edilen, 

Beldemiz Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-19a-1a, Ada: 509, Parsel: 1'de kayıtlı taşınmaz ile Pafta: 

H16C-19a-1a, Ada: 497, Parsel: 1'de kayıtlı taşınmazlar arasındaki imar yolunun altına, iki etabın 

birbirine bağlantısını sağlayacak tünel inşaatı hususunun görüşülmesi, 

24. Kapanış. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet değerli arkadaşlar Başkanlık gündeminde her zaman olduğu gibi bir de 

önümüzdeki ayın Meclis toplantı tarihinin belirlenmesi vardı. Sehven bir hata yapılmış. Onu önergeye 

dönüştürdük. Ama şu anda 24 (yirmidört) maddelik oluşturduğumuz Başkanlık gündemini, gündem 

oluşması açısından oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Kabul edilmiştir. Şimdi önünüze 

gelen önergede, önerge gündeminde de bir değişiklik var ama buradan bir sıraya konuldu. Devam 

ediyoruz. Özellikle önümüzdeki ay yapılacak Meclis toplantı gün, tarihi ile başlıyoruz gündeme.  

ERHAN BEKTAŞ: Önerge bir, Belediyemiz Meclisi’nin 2018 Nisan ayında yapacağı Meclis toplantı 

tarihinin belirlenmesi hususunda gerekli Meclis kararının alınmasını arz ve teklif ederim. Dr. Ömer Faruk 

MUTAN, Belediye Başkanı. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, ilgili önergenin gündeme ilavesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Buyurun lütfen. 

ERHAN BEKTAŞ: İki, Meclis Başkanlığı’na, Belediyemiz Norm Kadro Cetvelinde Teknik Hizmetler 

Sınıfında (T.H.) boş olarak bulunan 8500 unvan kodlu 7. Dereceli Mühendis Kadrosunun, 8780 unvan 

kodlu 6. Dereceli Grafiker Kadrosuyla, önerge ekinde bulunan listede hazırlandığı şekli ile değiştirilmesi 

hususunun Meclisimizce görüşülerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif ederim. Dr. Ömer 

Faruk MUTAN, Belediye Başkanı. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, ilgili önergenin Meclis gündemi oluşturması açısından oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

ERHAN BEKTAŞ: Önerge üç, Meclis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, 

Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29L-IA, Ada: 363, Parsel: 5'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar 

ittihazını arz ve teklif ederim. Yüksel ÖZDEMİR, Hüsamettin ÜNVER, Meclis üyeleri.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, ilgili önergenin Meclis gündemi oluşması açısından oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

ERHAN BEKTAŞ: Önerge dört, Meclis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, 

Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C19A, Ada: 506, Parsel: 2'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli 

Nazım İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar 

ittihazını arz ve teklif ederim. İnci PEHLİVAN, Musa GÖKDENİZ, Meclis üyeleri.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, ilgili önergenin gündem oluşturması açısından oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Buyurun lütfen. 
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ERHAN BEKTAŞ: Önerge beş, Meclis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, 

Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C19A2A, Ada: 506, Parsel: 2'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 

ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki 

karar ittihazını arz ve teklif ederim. İnci PEHLİVAN, Erhan BEKTAŞ, Meclis üyeleri. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, ilgili önergenin Meclis gündemi oluşturması açısından oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Kabul edilmiştir. 

ERHAN BEKTAŞ: Önerge altı, Melis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesinde 

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı, plan hükümlerinde Taban Alanı hesabına merdiven kovalarının 

alınmaması ile ilgili hükmün eklenmesi hususunda, konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki 

karar ittihazını arz ve teklif ederim. İnci PEHLİVAN, Erhan BEKTAŞ, Meclis üyeleri. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, ilgili önergenin Meclis gündemi oluşması açısından kabulünü 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Başka önergesi olan var mı? Ben aslında arkadaşlara 

söylemiştim. Burada görmeyince aklıma geldi. Bu çıkma taşların kamu tüzel kişiliği olan, özellikle kırda, 

köylere verilmesi noktasında 5393 sayılı Belediye Kanununun 75. Maddesine ithafen, örneklerini de 

Bursa Büyükşehir Belediyesi’nin Lapseki’ye verdiği gibi, diğer ilçelerden de verildiği gibi bu önergenin 

gündeme alınmasını istemiştim aslında. Doğru mu? 

EŞREF KOÇ: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Usulü içinde olacak tabi ki. Ben şu anda burada paylaşacağım bunu. Diğer 

siyasi partiler de var. Talepleri üzerine hangi köye dönük çıkma taş özellikle bakın, çıkma taş diyorum. 

Onlar sıfır taş vermişler, ben çıkma taş diyorum. Bunu sözlü önerge olarak oylamanıza sunacağım, 

gündeme alınmasını. Çünkü bir çok belediye yapmış. Biz de veriyoruz ama bunu resmi yasal sınırları 

içine oturtalım, Meclis Kararı alalım diyoruz. Böyle bir önergenin, yani çıkma taşların kamu tüzel 

kişiliklerine, özellikle köy ağırlıklı idari yapılanmalarına verilmesi, yani bilabedel verilmesi noktasında 

sözlü önergemi sizlerle paylaşıyorum. Kabul edenler gündeme alınmasını? Ret edenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Değerli arkadaşlar, gündeme girmeden önce her zamanki gibi yine 

toplantı tutanaklarımız var. Biz de yine her zamanki gibi Halil arkadaşımıza dönelim. O büyük ihtimalle 

okudu. Bir eksik, aksak var mı? Bilmiyorum sizlere de daha önc ulaştırıldı bunlar. Sizler de 

okumuşsunuzdur diye düşünüyorum.  

HALİL UYANIK: Yok Başkanım.  

ÖMER FARUK MUTAN: Teşekkür ediyorsun departmana. 

HALİL UYANIK: Görevlerini yapıyorlar. Teşekkür etmeye gerek yok, görevlerini yapıyorlar. 

ÖMER FARUK MUTAN: Oradan da yediniz yine. Başka söz almak isteyen var mı toplantı tutanakları 

ile ilgili? Yoksa işaret buyurursanız  okunmuş kabul edeceğim toplantı tutanaklarını. Evet, toplantı 

tutanaklarının okunmuş olduğunu kabul etmek üzere işaret buyurur musunuz? Kabul edenler? Ret 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Gündemin birinci maddesi itibari ile evet, Meclis gündemini 

açıyorum. Buyurun.  

ERHAN BEKTAŞ: 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı ile 19 Mayıs Gençlik ve Spor 

Bayramı için tertiplenecek yarışmalarda verilecek ödüllerin belirlenmesi için Belediyemiz Encümeni’ne 

yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. 

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 
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ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar, ulusal bayramlarımızdan biri çocuklara, biri de gençlere 

armağan edilen iki bayram var. Her yıl yaptığımız bir uygulama. Belli yarışmalar düzenliyoruz ve 

buralarda ödüller oluşuyor. Geçen yıl galiba büyük altın, yarım altın, küçük altın gibi bağlamıştık. 

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Mansiyon da tablet vermiştik zannediyorum 23 Nisan ile alakalı. 19 Mayıs’ta 

da bir turnuva düzenliyoruz biliyorsunuz, halı saha turnuvası. Onun dışında öyle bir yarışma, etkinlik 

oluyor mu? Olmuyor. 19 Mayıs’la ilgili öyle bir durum söz konusu. Yine bu konu ile ilgili düşüncesi olan 

arkadaş varsa işaret buyursun, söz vereyim. Yoksa Encümen’e yetki isteyeceğiz. Yani 23 Nisan ve 19 

Mayıs ödüllerinin, burada da kaba taslak çerçevesini çizdik. Büyük altın, yarım altın, çeyrek altın ve 

mansiyon şeklinde başlayan o ödül şekillendirmesinin Encümen’e yetkisini istiyorum işaret buyurursanız. 

Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

ERHAN BEKTAŞ: İki, Belediyemiz Meclis Üyelerinin 19-23 Mart 2018 tarihleri arasında Mahalli 

İdarelere Hizmet Derneği (MİHDER) tarafından Kıbrıs'ta düzenlenecek olan eğitim seminerine 

katılmaları hususunun görüşülmesi. 

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, gündemin ikinci maddesi ile ilgili söz almak isteyen var mı arkadaşlar? 

Yoksa gündemin ikinci maddesi ile ilgili biraz önce Bahar Hanım’ın da arz ettiği üzere isim zikredilen 

arkadaşlar, eşleri ve çocukları da dahil olmak üzere bilahare tabi karar altına alınacak, Meclis Kararı 

olarak. Gündemin ikinci maddesi ile ilgili söz almak isteyen yok ise ben gündemin ikinci maddesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Kabul edilmiştir.  

ERHAN BEKTAŞ: Üç, Kepez Belediyesi Nakliyat Araçları Yönetmeliğinin, Sayıştay Başkanlığının 

göndermiş olduğu taslağa göre yeniden düzenlenmesi hususunun görüşülmesi. 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Komisyonda oluşturduk mu? 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Sayıştay’ın değişiklik önergesini getirdiniz, tekrar uyarladınız. 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: O değişikliği de arkadaşlara dağıttınız. 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Gündemin üçüncü maddesi ile ilgili söz almak isteyen var mı? Ticari Taksi 

Yönetmeliği’ni yaptık, şimdi de Nakliyat Araçları Yönetmeliği’ni yapıyoruz. Evet, yok mu? Yoksa o 

zaman gündemin üçüncü maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir. Dört. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün ve 2018/30 sayılı kararı ile Sosyal Konut 

Projesi Komisyonu’na sevk edilen, Kepez Belediyesi Sosyal Konut Tahsisi ve Satış Yönetmeliği 

hususunun görüşülmesi.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 
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ÖMER FARUK MUTAN: Evet, yaklaşık, hatta tam bir yıl olmuş. İlk toplantı 06.03.2017 dediniz. 

Bugün de 07.03.2018. Artık nihayete geliyoruz. İhale aşamasına doğru geldik. En son İmar Plan 

Tadilatları yapıldı. Askıdan indi. Vali’nin açmış olduğu idari yargı süreciyle alakalı, idari yargı bizden 

yeni Plan Tadilatı evraklarını bugün istedi. Onları da yolluyoruz. İhaleye doğru gidiyoruz. Bu ayla ilgili, 

yani sürece dönük her an teslime kadar da değişebilir. Komisyonun daha canlı, diri tutulması ile alakalı 

söz almak isteyen var mı? Yani, artık her ay toplanmalıyız gibi geliyor çünkü düğmeye bastık.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Başkanım biz bu yönetmeliği Sayın Meclis hazırlığının bitmesi noktasında şimdi 

Meclis’ten sonra önümüzdeki hafta bir toplantı yapacağız ve yine son hafta da son şeklini vererek Nisan 

Meclisi’ne de Sosyal Konut Yönetmeliğimizi sunacağız.  

ÖMER FARUK MUTAN: Şöyle, tevatür, hala daha öyle. Ben son dakikaya kadar ne olacağını 

bilmemekle beraber ilimizin büyükşehir veya bütün şehir olması noktasında hala yasal süreç, daha 

doğrusu yasal sürecin başlangıç veya bitim noktası mı deriz 30 Mart gibi bir tarih var. Ama büyükşehir 

veya bütün şehir artık laftan kalktı. Konuşulmuyor. Genel kanaat öyle deniyor. Yine de ne olacağını 

bilmemekle birlikte herhalde bu ayın sonuna kadar olan süreçle alakalı eğer rahatlarsak biz zaten bundan 

sonraki seçime de yine Belediye olarak gireceğiz. Yatırımlara dönük herhangi bir ket veya bir el atma 

olmayacak. Büyükşehir veya bütün şehir olduğumuzda biliyorsunuz bizim idari boyutuyla ita amirimiz 

Valilik. Merkez beldesiyiz. Ondan belli kısıtlamalar getiriyorlardı harcamalarda, ihalelerde vb. Herhalde 

onu aşacağız gibi. Öyle gözüküyor. O yüzden öyle çok panik halimiz yok ama bir an önce de bir şeyler 

şekillensin diye bu komisyonun biraz önce ifade ettiniz galiba, önümüzdeki hafta bir araya geliyorsunuz. 

Artık böyle son şekillerini verme noktasına taşırsanız isterseniz Başkan Yardımcımız da burada, ayın 

kaçında ihale edeceğiz dedik? 

EŞREF KOÇ: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: 28 Mart’ta ihalesi gerçekleşecek. Buradan size de duyurmuş olalım onu. 

Belki en fazla bir hafta daha ötelenir ama 28 Mart olarak, yine bak 30 Mart’tan önce olsun dedik. 28 

Mart’ta ihale etmeyi düşünüyoruz. Bilginize. Evet, söz almak isteyen var mı Sosyal Konut Tahsisi ve 

Satış Yönetmeliği ile ilgili? Yoksa gündemin dördüncü maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edilmesi? 

Ret edilmesi? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Beş. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/33 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 

570, 5741’de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, komisyondan geliyor. 2 – 2,5 yılı buldu galiba gelip gelip gidiyor. 

İnşallah son virajı dönüyoruzdur. İlerleyen gündem maddelerinin birinde yine gündeme gelecek, buna 

atıfta bulunacağız. Konuyu biliyorsunuz. Gündemin beşinci maddesi ile ilgili söz almak isteyen var mı? 

Yoksa ilgili madde komisyonda kalsın diyor. Kabul edenler? Ret edenler? Kabul edilmiştir. Altı.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/34 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 

570, 5741’de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, gündemin beşi ile alakalı altıncı maddesi. Konuyu biliyorsunuz. Biraz 

önce ifade ettik, sanayideki parsellerle ilgili. Söz almak isteyen? Yoksa gündemin altıncı maddesinin ilgili 

komisyonda kalmasını, İmar Komisyonu’nda kalmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Yedi. 



 

7 
 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/35 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-14D, Ada: 533, Parsel: 1’de 

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Gündemin yedinci maddesini biliyorsunuz. O da uzun zamandır gelip gidip 

geliyor. Komisyon bende kalsın diyor. TOKİ’den evraklar gelmemiş. Kabul edenler? Ret edenler? Kabul 

edilmiştir. Sekiz. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/36 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-14D-4C, Ada: 533, Parsel: 1’de 

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Bir önceki gündem maddesi ile alakalı 1/1000 Uygulama. Evrak eksikliği 

sebebiyle komisyon bende kalsın diyor. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Dokuz. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/37 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K, Ada: 400, Parsel: 2’de kayıtlı 

taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar Merkez Camii’nin o dükkanların olduğu yer. Ön taraf ticaretti, 

arka taraf konuttu. Onun tamamının Dini Tesis Alanı’na döndürülmesi ile ilgili dokuzuncu madde. 

Mülkiyet Belediye’ye ait zaten. Merkez Camii muhtarlıktan bize devir olan bir cami. Evet, söz almak 

isteyen var mı? Yoksa gündemin dokuzuncu maddesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/38 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 400, Parsel: 2’de 

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, dokuz ile alakalı, yine Merkez Camii’nin 1000’lik ölçekli Uygulama 

İmar Plan Değişikliği. Söz almak isteyen var mı? Yoksa gündemin onuncu maddesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler ilgili plan değişikliğini? Ret edenler? Kabul edilmiştir. On bir. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/39 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: 30K-IIIC, Ada: 162, Parsel: 3, 4’de 

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, İmar Komisyonu’ndan geliyor. Çekme mesafesi, sadece bir cephe ile 

alakalı. Diğer parsele de uyuyor galiba değil mi? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Yani o adada bir düzgün hat oluşması anlamında 3,5 (üçbuçuk) metreden 3 

(üç) metreye düşürülmesi. Doğru mu ifade ediyorum? 
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ERHAN BEKTAŞ: 5 (beş) metreden, 3 (üç) metreye düşürülmesi. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: 5 (beş)’ten, 3 (üç)’e düşürülmesi. Köşe parsel ya doğru 5 (beş) metreden 3 

(üç) metreye düşürülmesi. Üç “Evet” ile geliyor komisyondan. Söz almak isteyen varsa söz vereceğim.  

HALİL UYANIK: Başkanım devamındakiler 3 (üç) metreye mi düşüyor? 

ÖMER FARUK MUTAN: İki parsel var orada zaten.  

ERHAN BEKTAŞ: İkisinde de yapı var. 

ÖMER FARUK MUTAN: İkisinde de yapı var zaten. 

EMİN BACAK: Başkanım bu sefer arkadaşlara teşekkür ederim. Arabayla gittik, hepsini yerinde gördük, 

güzel oldu.  

ÖMER FARUK MUTAN: Daha iyi oldu. 

EMİN BACAK: O 3,5 (üçbuçuk) metre de sizin bir sonraki maddede. Hepsini yerinde gördük, daha 

güzel oldu. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet bak, bu öneriyi değerlendirin. 

İNCİ PEHLİVAN: Bundan sonra da öyle istiyoruz zaten. 

ÖMER FARUK MUTAN: Olur ablam, emrin olur. Evet, öyle bir şey, şey yok orada. İki parsel var zaten.  

EMİN BACAK: Yok zaten bina var yan tarafında. 

ÖMER FARUK MUTAN: Bina var. Ona uyduruldu. O hat, düzgün hat oluşsun diye. Evet, başka var mı 

söz almak isteyen? Yoksa gündemin on birinci maddesini oylarınıza sunuyorum. İmar Plan Değişikliğini 

kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On iki. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/40 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: 29L-IA, Ada: 155, Parsel: 3’de kayıtlı 

taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar İhsan Şenkartal kavşağı. Sinyalizasyon alanı. Buradan giderken 

sol taraftaki ikinci parsel. Ondan sonra yine bir manav mı var? Manav var galiba. Bu manavın olduğu yer, 

pardon. Ondan sonra kasap falan geliyor, gidiyor öyle Migros’a falan çıkıyor oradan. Evet, yer burası. 

Yandan çekme mesafesiyle alakalı 3 (üç) metre gibi bir laf var. Doğru mu? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, komisyondan üç “Evet” ile geliyor. Bildiğiniz Atatürk Caddemizin 

genel karakteristik özellikleri. Evet, söz almak isteyen var mı?  

HALİL UYANIK: Başkanım sıkıntı neydi yani, çekmesindeki sebep, sıkıntı ne? Bir yapılaşmada sıkıntı 

mı var ya da zorluk mu var?  

ÖMER FARUK MUTAN: Söyleyin, cevap verin. 
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RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ERHAN BEKTAŞ: Mevcut binası, iki katlı binası Halil ağabey 3 (üç) metre çekmeli. Yani şu anki 

cephem daha daralmasın, 3,5 (üçbuçuk) metreye çekmeyelim düşüncesi ile geldiler. Mevcut binası 3 (üç) 

metre çekmeli.  

HALİL UYANIK Orada bir bina var.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Efendim? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Satın almış galiba orasını. Evet var mı başka söz almak isteyen? 

MEHMET NAİR: Peki bu 3 (üç) metre çekince onlarda bir çıkma olmayacak mı öne? Aynı hizada mı 

olacak? 

ÖMER FARUK MUTAN: Ön değil, yan Mehmet ağabey. Önden dümdüz ağabey.  

ERHAN BEKTAŞ: Önü uyuyor, arkası da mevcut uyuyor, o anlamda cephe bozulmuyor.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, var mı söz almak isteyen? Gündemin on ikinci maddesini oyluyorum. 

İlgili plan değişikliğini kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On üç. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/41 sayılı kararı ile İmar 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz mücavir alanında kalan Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18B, Ada: 0, 

Parsel: 1675’de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli İlave Nazım İmar Planı. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, arkadaşlar Sezgin Otomotiv. Kalabaklı köprüsünü geçiyorsun, sol 

tarafta tarım araçları var. Orası kiralık. Burası kendi yeriymiş. Buraya gidecek oradan. Burası da konut 

dışı kentsel gelişim alanı, yani ticari bant. Oy birliği ile geliyor gündemin on üçüncü maddesi. Söz almak 

isteyen var mı? 

ÖMER FARUK MUTAN: Sezginleri biliyorsunuz değil mi?  

MEHMET NAİR: Yolun altında kalıyor değil mi?     

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. Ezine’den gelirken sağ tarafta. Karşısı Miller falan işte. Evet söz alan 

yoksa gündemin 13. maddesi 1/5000 Ölçekli İlave Nazım İmar Plan Değişikliğini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  On dört. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/42 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz mücavir alanında kalan Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18B-4D, Ada:0, Parsel: 1675’de 

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet bir önceki gündemle alakalı, aynı yerin 1/1000 ölçekli İlave Uygulama 

İmar Panı. Söz almak isteyen yok. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On beş.  
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ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/43 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K, Ada: 287, Parsel: 2’dekayıtlı taşınmaz üzerinde 

1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yeri tarif eder misiniz tekrar. Neresi burası?  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, söz almak isteyen var mı? Yoksa gündemin 15. maddesindeki 1/5000 

ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliğini oylarınıza sunuyorum? Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir. On altı.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/44 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IA, Ada: 287, Parsel: 2’dekayıtlı taşınmaz 

üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar gündemin 15. maddesi ile alakalı 1/5000 ölçekli Nazım İmar 

Plan değişikliği idi. Bu da 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. Üç “Evet” ile geliyor 

komisyondan. Biraz önce bahsedilen Aqua Land’in arka tarafındaki sarı renkli alan. Evet söz almak isteyen 

var mı? Yoksa gündemin 16. maddesindeki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliğini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On yedi.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/45 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz mücavir alanında kalan Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18C-1A, Ada:0, Parsel: 3088’de 

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet yılan hikayesine dönen bir hikaye. Olmadık bir şey böyle sanal gibi 

sanki. Burada izole bir küme var. Burasını Çalışkanlar mı şey ediyordu? 

EŞREF KOÇ: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Aydın Fırat. Evet yani böyle bir izole yani çok rahattaki seramik ekibinin 

kurduğu bir kooperatif üzerinden giderken bir müteahhitle anlaşılıyor. O olmuyor. Öteki falan derken 

oradan da şeyden oluyor. Gelinen bu nokta inşallah nihai bir çözüm üretir de burada yaşamaya da başladı 

insanlar. Tapularını da alır burası da rahatlamaya başlar. Komisyondan üç “Evet” ile geliyor. Söz almak 

isteyen varsa söz vereceğim. Yoksa gündemin 17. maddesini 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 

Değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On sekiz.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/46 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, 587, 5767, 5769 Parsel ve 448 Ada,1 Parsel'de kayıtlı 

taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.  
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ÖMER FARUK MUTAN: Evet sanayinin bitiminde, Yılmaz Tekin gıda ile birlikte başlayan Kalabaklı 

Köprüsündeki yan yol sınırına kadar uzanan en az bir 4 (dört) -5 (beş) kişinin mülkiyetini bütünleştirdiği bir 

alan. Komisyon bende kalsın diyor. Özellikle sevgili Emin’in burada bir defansı var. Ben kendisine hak 

verdim. Hatta biraz daha olgunlaştırılmalı gibi geliyor. Bu Meclis bugüne kadar bir ahenk içinde gitti. Bir 

düzen içinde gitti. Birçok şeyi de oy birliği ile nihai kararlar verdik. Ben de komisyonda kalıp ki bana önce 

gelen evraklar dosyalarda da eksiklikler olduğu söylendi. Biz de buna istinaden eksiklikleri tamamlama adına 

komisyonda kalıp, tekrar yerine gidip, mesela ben dedim ki sosyal donatı konulabilir. Mesela ne gibi? Kreş 

gibi, okul gibi v.b. bir şey olabilir. Bu bir şekilde bu parselleri de açarsak birlikte beraber daha akıllı hareket 

etmiş olur diye düşünüyorum. Evet, komisyon bende kalsın diyor. Gündemin 18. maddesi söz almak isteyen 

var mı? Yoksa gündemin 18. maddesi ile alakalı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliğinin komisyonda 

kalmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. On dokuz.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/47 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, 587, 5767, 5769 Parsel ve 448 Ada,1Parsel'dekayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği.  

PINAR YANAR: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet bir önceki gündem maddesi ile alakalı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 

Değişikliği. Evet söz almak isteyen var mı? Yoksa komisyon bende kalsın diyor. Kabul edenler? Ret edenler? 

Oy birliği ile komisyonda kalmıştır. Yirmi.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/48 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 253, Parsel: 2 ve 3’de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde Kamu Yararı Kararı hakkında görüşülmesi.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Teknik rapor istiyor musunuz okuyalım mı? Ben genel geçeyim. Arkadaşlar 

burası şu anda Soydan İnşaatın top sahasının orada yapmış olduğu, bu sene canlı hayvan pazarı kurbanda 

kurduğumuz alanın kendisi. Ağırlığı burada kendileri de Erhan Beyler’in olmak üzere bir parsel daha var 

bildiğim kadarıyla Niyazi abilerin. Bu alanla ilgili en son Devlet Su İşleri’nden olumlu bir yazı geldi. Ama 

yine de Bakanlığa sorulup burada kamu yararı olup, olmadığının onanması gerekiyor. Bu olayın bir örneğini 

yaşadık. Onu sizlerle paylaşmak istiyorum. Şu anda Koru Kentleri diye Hamidiye Mahallesi’nde Hastanenin 

biraz ilerisinde Kırlangıç Vadisinin biraz ötesinde kamu yararı. Neden? İşte burada Hastane var. Burada 

konutlaşma olacak. İnsanlar nerede barınacak üzerinden gidip Bakanlıktan onay alındı. Buradan bir Meclis 

Kararı gitti. Onay için Bakanlık İçişleri Bakanlığı tarafından onaylandı. Geldi ve şuanda orada inşaatlar 

sürüyor. Buraya da dikkat ederseniz bütün etrafında konut var arkadaşlar. Köşede işte Derin Evleri, ilerisinde  

Serin Evleri, bu tarafta Şaban abiye yapıldı evler. Ortada orası kaldı. Bu tarafta TOKİ var biliyorsunuz. Bu 

tarafta yine liman yolunda yine Bursa’dan birilerinin bir blok yapıldı. Eğer burada böyle bir yapılaşma var. Bu 

şunu da getirecek. Altını çizmek istiyorum. Gündemin hangi maddesi idi bilmiyorum. Sanayi de talepler vardı. 

Orada da Devlet Su İşleri’nin özellikle Atikhisar’ı bahane ettiler, yıllardır da sürüyor. Bir nihayete de 

erdirmediler. Orayı örnek teşkil edecek. Orada da bir sürü gariban insan var. Palası var. Sadi’ler var. Sudi’ler 

var. Oranın önünü açacak bir karar olacak bu. Zaten bunu Bakanlık onamazsa birşey yapması mümkün değil. 

Biz iyi niyetle mahallinde, yani orası bu saatten sonra domates tarlası mı olur? Patlıcan mı dikeriz arkadaşlar? 

Olur mu bu saatten sonra? Olmaz. Bu işin aklı selim yolu kamu yararı diyelim gitsinler yukarıdan onayını 

alsınlar. Gelsinler. En azından sahil tarafını o bölgedeki insanların orada yaşıyorlar orada biliyorsunuz. Sanayi 

bölgesinde orada ticari falan da yok. Bire bir yaşıyor insanlar. Oranın önünü açmadılar. Kendi adıma benim 
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kararım evet yani. Kamu yararı var mıdır? Vardır diye düşünüyorum. Söz almak isteyen varsa gündemin 

yirmisi ile ilgili söz vereceğim. Yoksa biraz önce ifade ettiğimin var üzerinden yola çıkarak gündemin 20. 

maddesi kamu yararı var mıdır? Yok mudur? Noktasında vardırı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret 

edenler? Evet gündemin 20. maddesi oy birliği ile kabul edilmiştir. Yirmi bir.   

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/49 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 253, Parsel: 2 ve 3’dekayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar biraz önce bahsettiğimiz kamu yararı parselle alakalı 1/5000 

ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. Tabi bu evrak gelmeden buranın imarla buluşması mümkün değil. 

Komisyon bende kalsın diyor. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kalmıştır. Evet yirmi iki.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/50 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-IIC, Ada: 253, Parsel: 2 ve 3’de kayıtlı taşınmazlar 

üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Evet gündemin yirmibirinci maddesi ile alakalı gündem yirmi iki 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Plan Değişikliği diyor. Komisyon bende kalsın diyor. Kamu yararı kararı gelince harekete 

geçiririz diyor. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile komisyondan kalmıştır. Yirmi üç.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 07.02.2018 gün 2018/51 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na 

sevk edilen, Beldemiz Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-19a-1a, Ada: 509, Parsel:1'de kayıtlı taşınmaz ile 

Pafta: H16C-19a-1a, Ada: 497, Parsel: 1'de kayıtlı taşınmazlar arasındaki imar yolunun altına, iki etabın 

birbirine bağlantısını sağlayacak tünel inşaatı hususunun görüşülmesi. 

PINAR YANAR: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Yukarıda Hamidiye Mahallesi’nde Karacanlar İnşaatın. Bu örnekleri daha önce 

sunduk. Biliyorsunuz Dardanel’in üst depoyla bağlantısını, Şarap Fabrikasının alt parçayla üst bağlantısını, 

burada da iki farklı ada var. Aynı müteahhit firma yapıyor. Alttan bir yaya geçit bağlantısı var. Bununla ilgili 

bir protokol yapacağız birde akar elde edeceğiz. Böyle konuşulmuştu zaten. Komisyondan da 3 (üç) “Evet” ile 

geliyor. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Mola vereyim mi devam mı edelim? 

Devam edelim. Önerge gündemi ile devam edelim.  

EMİN BACAK: Başkanım bu ay doğan da yok.  

ÖMER FARUK MUTAN: Bu ay doğan da yok o yüzden kuru geldi. Evet toplantı. Nisan Ayı toplantı ile 

başlıyoruz.  

ERHAN BEKTAŞ: Meclis Başkanlığına Belediyemiz 2018 Yılı Nisan Ayında yapacağı Meclis Toplantı 

Tarihinin belirlenmesi hususunda gerekli Meclis Kararının alınmasını arz ve teklif ederim.  Dr. Ömer Faruk 

MUTAN Belediye Başkanı.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet ne zaman?  

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  
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ÖMER FARUK MUTAN: 4 Nisan saat 14:00. Nisan Ayı biliyorsunuz Meclis Toplantısı Faaliyet Raporu vb. 

uzun bir Meclis. 14:00’e alırsak biraz daha erken bitiririz diye düşünüyoruz. Uygun mu? Faaliyet 

Raporlarınızı sizi ulaştıracağız. Bu sene biraz daha kalabalık görseller ile dolu şey oldu. Onu da haber verelim 

size. 4 Nisan saat 14:00. Hangi gün, Çarşamba mı?  

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Çarşamba günü evet Kepez Belediye Meclis toplantı salonunda olağan Meclis 

toplantısını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. İki.  

ERHAN BEKTAŞ: Meclis Başkanlığı’na, Belediyemiz Norm Kadro Cetvelinde Teknik Hizmetler Sınıfında 

(T.H.) boş olarak bulunan 8500 unvan kodlu 7. Dereceli Mühendis Kadrosunun, 8780 unvan kodlu 6. 

Dereceli Grafiker Kadrosuyla, önerge ekinde bulunan listede hazırlandığı şekli ile değiştirilmesi hususunun 

Meclisimizce görüşülerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif ederim. Dr. Ömer Faruk MUTAN, 

Belediye Başkanı. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet top bende. Ben size bunu hemen izah ediyorum. Kişisel olmamakla birlikte 

bu bir rica üzerine bugün geldi. Ama yapmış olduğumuz toplantıda arkadaşlarla böyle bir şeye ihtiyacımız 

var mı dedik. Var dediler. Rica nerden geldi? İsmini biraz sonra zikredebilirim. Henüz daha bir şey 

netleşmedi ama Yalova’dan geliyor.  Ve sevgili Muharrem İNCE’nin dediki bunun eşi 3. Köprü ’ye 

mühendis geliyor. Körfez köprü geçişinde de çalışmış. Nitelikli bir mühendismiş. O gelirken 9 aylık’da bir 

bebeği var. Bunun anası da benim çocukluk arkadaşım. Bunu alabilir misin dedi. Baktık bizde grafiker 

kadrosu yok. Mevcut mühendis kadroları var iki tane bunu yasal zemine oturtturalım diye Meclis gündemine 

taşıdık. Onu açıkça söyleyeyim. İhtiyaç var mı? Var. Çünkü bu işi sadece bizde Supi götürüyor. Supi benim 

sosyal medyayı götürüyor. Tasarım yapıyor. Yapıyor da yapıyor. Onun da yeni bir çocuğu var zaten. Hem 

yükü hafifletelim. Hem de özellikle Turan Mildon Kültür Merkezi açıldıktan sonra ciddi bir etkinlik 

yoğunluğu yaşıyoruz. Mesela dün tiyatro vardı. İşte Çanakkale Sağlık çalışanlarına yönelik derneğinin inanın 

oturacak yer yoktu. Yer yoktu. Şeyler koyduk. En üst katı bile açtık. Yani bu süreç ile alakalı bir ihtiyaç 

dedik ve ben bugün bunu sizin önünüze getirdim arkadaşlar. Söz almak isteyen varsa önerge ile ilgili 

buyursun lütfen. Yoksa bu 7 dereceli Mühendis Kadrosunun 8780 unvan kodlu 6. Dereceli Grafiker 

Kadrosuyla değiştirilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Buyurun lütfen.  

ERHAN BEKTAŞ: Önerge üç, Meclis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Cumhuriyet 

Mahallesi, Pafta: 29L-IA, Ada: 363, Parsel: 5'de kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 

Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif 

ederim. Yüksel ÖZDEMİR, Hüsamettin ÜNVER, Meclis üyeleri. 

ÖMER FARUK MUTAN: Neresi?  

PINAR YANAR: Bilgi verdi.   

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Komisyona gidecek doğru mu?  

RAMAZAN GÜLTEN Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet önerge üç komisyona gidecek arkadaşlar. Bu bizim Erbakanların olduğu 

mahalle değil mi?  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  
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ÖMER FARUK MUTAN: Öyle görünüyor. Bunu da yerinde görürsünüz herhalde. İlgili departman imar 

komisyonu ile yerinde görürsünüz. Yerinde görürseniz daha iyi olur diye düşünüyorum. İlgili önergenin imar 

komisyonuna gitmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet komisyona oy birliği ile gitmiştir. Ret 

eden yok. Evet.  

ERHAN BEKTAŞ: Önerge dört, Meclis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye 

Mahallesi, Pafta: H16C19A2A, Ada: 506, Parsel: 2'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar 

Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif 

ederim. İnci PEHLİVAN, Musa GÖKDENİZ, Meclis üyeleri. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Şimdi ben burayı biraz daha izah edeyim. Arkadaşlar Mehmet Akif Ersoy Devlet 

Hastanesi karşıda iki tane blok oluştu. Birini Mim İnşaat yaptı. Birini Eyüboğlu İnşaat yaptı. Ve kiralar 15.000 

(oneşbin) liradan başlıyor. 20.000 (yirmibin) lira civarında ve Gazi’nin tarafında bir ya da iki dükkan kuruldu. 

Diğer alan boş bekliyor. Bizim de şurada 60 – 70 mt lik anayola yukarıya mesafeli alanımız var. 2.5 (ikibuçuk) 

dönümlük doğru mu?    

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Acaba biz buraya altına işte ticari, işte Eczahane, kıldı, yündü yapıp ve burada 

kirayı da abartmadan burada o piyasanın o kira olayını kontrol edebilir miyi, denetleyebilir miyiz diye 

düşündük. Biz bunu buraya getirirken komisyona yollayacağımızı biliyoruz ama bir bunu müdürlüğe sorduk. 

Müdürlük Bakanlığa sordu. Yani Belediye Hizmet alanında bu tür bir ticari bant yapıp üstüne şeyi de 

düşünüyoruz onu da söyleyeyim. Yurt olur. Otel olur. Bir şey yapabiliriz buraya. Çünkü hastaneden çıkanların 

konaklayacağı alan olur üst katı da. Böyle bir şey yapıp burada denge kurabilir miyiz? Böyle bir denge 

kurarsak önceki müteahhitlere de faydamız olur. İnsanlar gelir en azından kiralar. Yani 15.000 (onbeşbin) lira 

20.000 (yirmibin) lira çok para arkadaşlar tutmuyor insanlarda zaten. Burayı tekrar nefes alınır, yaşanır ve 

çekim merkezinin derinliğini arttırıcı bir adım atmamız lazım. O buraya bir kamu müdahalesi anlamında böyle 

ticari bant alt katta yapabilir miyiz? Bununla ilgili bir görüş de sorduk. Vakit kaybetmeme adına Meclis’e de 

getirelim. Komisyona yollayalım. Komisyonda diğer arkadaşların getirdiği gibi bekleyelim. Görüş plan 

tadilatına gerek yok derse düğmeye basacağız. Yani altta dükkanları oluşturup düğmeye basacağız. 

Yukarıdakilerle o dengeyi kurmamız lazım. Anormal rakamlar çünkü arkadaşlar. Belki orada kiralık, satın 

alınmaz. Kiralık olanlarla da belki ben oraya gideceğim diyecek adam o yüzden kirayı tekrar revize edecekler. 

Çok para çünkü.  

MEHMET NAİR: Çok yükselttiler.   

ÖMER FARUK MUTAN: Çok para. Normal değil çünkü, anormal rakamlar. Bu adımla yola çıktık, sizlerle 

de paylaştık.  Evet söz almak isteyen yoksa önerge ile ilgili Ada:506, Parsel: 2'deki bu Hamidiye Mahallesi 

üzerindeki 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliğinin komisyona gitmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Ret edenler? Oy birliği ile komisyona gitmiştir. Bir diğer önerge bundan sonraki.  

ERHAN BEKTAŞ: Önerge beş, Meclis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye 

Mahallesi, Pafta: H16C19A2A, Ada: 506, Parsel: 2'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama 

İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve 

teklif ederim. İnci PEHLİVAN, Erhan BEKTAŞ, Meclis üyeleri. 
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ÖMER FARUK MUTAN: Evet aynı yerin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı. Yani komisyona gidelim 

vakit kaybetmeyelim. Bakanlık olur yazısını yazar evet burada Belediyenin ticari bir hareketi yine bir kamu 

yararı getirip yapabilirsiniz derse hiç uğraşmayacak zaten yanda da böyle yeşil bir bant var orada büyük 

ihtimalle otopark olur oraya. Rahatlatır o bölgeyi de.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Cep şeklinde. Cep var. Ayrıca orası da olur diye şuanda aklıma geldi.  

EMİN BACAK: Başkanım bu mesela proje olarak mı gelecek. Yoksa bir emsal.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yok oradaki 1 (bir) emsal duruyor abi. O değişmeyecek. Yok yok oradaki 6 (altı) 

kat 1 (bir) emsal duracak . Orada bir artış yok. O bölge de kot kazanımı dışında emsalde bir artış yok.  

EMİN BACAK: Yok Belediye ya belki değişik bir şey yapabilir diye düşündüm.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yok o şekilde gitsin. Evet komisyona yollayacağız. İlgili önergeyi kabul edenler? 

İlgili önerge komisyona gitmiştir. Evet bir önerge daha yazılı.  

ERHAN BEKTAŞ: Melis Başkanlığı’na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesinde 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Planı, plan hükümlerinde Taban Alanı hesabına merdiven kovalarının alınmaması ile ilgili 

hükmün eklenmesi hususunda, konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve 

teklif ederim. İnci PEHLİVAN, Erhan BEKTAŞ, Meclis üyeleri.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar izah edelim.  

ERHAN BEKTAŞ: Yeni çıkan yönetmelikte bu zamana kadar alınmış olan kararlarımızda Kepez Beldesinde 

uygulanan planlarda taban alanına merdiven kovasına dahil değildi. Ama yeni çıkan yönetmelikte bu dahil 

edilmekte. Aslında biz onu plan notlarında emsale dahil edilmeyecektir dedik ama ruhsattaki arkadaşlar TAKS 

ibaresinde yani taban alanı ibaresinde bulunması gerektiğini söylüyorlar. Bundan sonraki projelerde 

mağduriyet yaşanmaması için bu kararı almak zorundayız diye düşünüyorum ben.  

ÖMER FARUK MUTAN: Komisyona gidecek ama bu bilginize. Evet söz almak isteyen? Yoksa ilgili 

önergenin imar komisyonuna gitmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile 

gitmiştir. Arkadaşlar sözlü önerge verdim. Oyladım kabul ettiniz. Biraz önce ifade ettim. 5393 Sayılı Kanunun 

75. maddesi gereği işte çıkma taştır. Çıkma konteynırdır. Öyle sıfırdan da olmamakla birlikte işte sıfır da 

olabiliyor örneklerine baktığınızda ama ben özellikle baktığınızda sınırlı kalmayı düşünüyorum. En azından 

çıkma ve ikinci el olabilir. Yani bu köyler Yenice’nin köyü de bizim. Ama şunu göz önüne alacağım. 

Öncelikle oraların Belediyelerin katkı sunması. Sunamıyorsa Kepez’in şöyle bir özelliği var. Abi nereden 

geliyorsun?  

MEHMEH NAİR: Çan’dan. 

ÖMER FARUK MUTAN: O oradan geliyor. O İlyasağaçiftliği’nden, o  Kepez’li, Sen nereden geliyorsun? 

HALİL UYANIK: Taşlıtarla.  

ÖMER FARUK MUTAN: Taşlıtarla’dan. O Ayvacık’tan geliyor gibi. Yani Kepez’in böyle çok üniversal 

yapısı var. Böyle bir işte ilçelerden, ülkenin belli illerinden gelen bir dokusu var. Tabi o kadar da uzaklara 
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erişecek halimiz yok ama şurada çıkma taşları görenler istiyor. Kişilere vermiyorum onu söyleyeyim. Böyle 

kişi geliyor bahçeme döşeyeceğim gibi yok. Kesinlikle kamu tüzel kişiliği olacak kamu yararı yani halk yararı 

gözetilecek köyün bir sokağına, meydanına, mezarlığına olabilir. O şekilde zaten veriyorum. Onu da açıkça 

itiraf edeyim. Bunu da zaten biliyorsunuz. Sizlerin de köyünüze isteyeceğiniz bir şey olursa ve ya karşı kardeş 

köyüne sizlerin de isteği olursa yardımcı olalım diye düşünüyorum. Biraz önce ifade ettiğim gibi 5393 Sayılı 

Kanunun 75. maddesi gereğince tabi protokol düzeni çerçevesinde yapılacak. Talep geliyor. O talep protokole 

dönüşüyor. Karşılıklı imzalıyoruz. Çünkü onu da biraz önce ifade ettiğim gibi Ahmet’in Mehmet’in bahçesine 

değil kamu yararı üzerinden döşenmesi gerekiyor. Yani yapılacak protokolde de iş bittikten sonra yerinde de 

tespitimiz olacak. Söz almak isteyen varsa işaret buyursun. Yoksa sözlü önergeyi ile gündeme almış 

olduğumuz biraz önce ifade ettiğimiz 5393 Sayılı Kanunun 75. maddesi gereğince kamu tüzel kişiliklerie 

yapacağımız yardımın protokolle Belediye Başkanına yetki verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Arkadaşlar meclisin mevcut gündem maddeleri bitti. Temenniler 

kısmına geçmeden önce 19-20-21 Nıisan 2018 Umut Kongresi ile ilgili hemen kısa bir pasaj geçeceğim. 

Büyük ihtimalle bu Mart Ayının 20’si civarında program netleşir. Üke gündemi de hızlı bir şekilde değişiyor 

zaten. 19-20-21’ind bu kongreyi yapacağız. Daha önce zikrettiğimiz isimlerde soru işaretleri oldu. Gelip 

gelmeyecekler belk de son10 güne sıkışacak. Atyıorum işte Zülfü Bey işte öyle oldu falan gibi ama Ataol 

BEHRAMOĞLU burada. O kesin gibi. Yılmaz Hoca burada. Şu anda kesin gibi. İşte o soru işaretlerini 

netleştirme adına önümüzdeki hafta ben de Ankara’ya gidiyorum. Hem giderken Eskişehir’e dokunacağım. 

Oraya buraya dokunacağız, işte dediğim gibi bu ayın sonuna doğru, daha biraz daha öncesi programı 

netleştirip hayata geçireceğiz. Ben Umut Kongresi ile ilgili sözlerimi bitirirken temenniler kısmı ile ilgili söz 

almak isteyen varsa ülke gündemi ile ilgili söz vereceğim.  

HALİL UYANIK: Sayın Başkanım, değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım. Bu Merkez Camii’nin yanındaki 

alanın İbadet Alanı’na çevrilmesi ileriki tarihlerde bu Meclis’e iyi bir gözle bakılacak, görülecek ve 

anılacaktır. Onu belirtmek istiyorum. Ayrıca, geçen hafta içerisinde Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi’nde 

öğretim görevlisi olan bir arkadaşın Çanakkalemiz ile ilgili söylediği ve ben burada ağzıma almak 

istemiyorum o kelimeyi. Bunu şiddetle kınıyoruz. Çanakkale’nin de böyle kötü şeylerle anılmasına da fırsat 

vermeyeceğiz diye düşünüyorum.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, söz almak isteyen buyursun. 

MEHMET NAİR: Başkanım o konu ile ilgili sadece kınamak yetmez, Üniversite Yönetimi hakkında bir şey 

yapması lazım. Yani böyle bir açıklama yaptıysa ki basından takip ettik, yapılmış herhalde.  

ÖMER FARUK MUTAN: Üniversite gereğini yaplamı diyorsun. 

MEHMET NAİR: Yönetim olarak tabi. Yani bizim kınamamız havada kalıyor.  

ÖMER FARUK MUTAN: Biz sadece kamuoyu oluşturup baskı oluşturuyoruz. Var mı söz almak isteyen? 

Evet arkadaşlar o zaman son lafa ben de bir çengel atıp devam edeyim. İsmi de çok önemli değil, Abdullah 

AKIN mıdır nedir. Her neyse, bakın bu ülkenin savaşta olduğu, toplumsal bir kutuplaşmanın yaşandığı bir 

ükede çok hassa toplumların, bakın sadece Türk toplumunda değil hassah konusu dindir. Bu bir bam telidir. 

Burayı çok fazla mıncıklamamak lazım. Ever akademisyensen söyleme özgürlüğü olabilir ama insanların 

hassasiyeti noktasında saygıyı ve o sınırları da zorlamanın alemi yoktur. Bir başka olay, yine herşeye rağmen, 

yargısız infaz da yapmadan, devletin kural ve kaideleri içinde, biraz önce ifade ettiğiniz gibi üniversite 

yaparken bu ülkenin kendi, yani bu ilin daha doğrusu, hatta bu ülkenin de kutsalı Çanakkale’dir arkadaşlar. 

Çanakkale kutsal bir şehirdir. Böyle anılmaktadır. Yani Türkiye Cumhuriyeti’nin önsözünün yazıldığı yer 

diyoruz buraya. Meczup da demeyeceğim. Akademisyenmiş, öyle diyorlar. Gelip hem de bu topraklarda bu 
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lafı etmesi doğru değil. Bakın doğru değil. Eğer ettiyse biraz önce ifade edildiği gibi, üniversite gereğini 

yaparken hukuk da gereğini yapmalı. Bu ülke insanlarının değerleri öyle bedava değil. Bu ülke de bedava 

kurulmadı. Bu ülkede yaşayan insanların inançları da kutsal. Bu kutsallık üzerine kendini hakli akıla, bir yere 

doğru taşıma adına mı hareket etti? Biz tabi bilemiyoruz. Müneccim de değiliz, öyle bir okumamız da yok. 

Ama herkes şunu da bilmeli ki: Bu ülkede bir laf ederken ne tür bir laf edeceğinin sorumluluğunu bilerek 

hareket etmeli ki o adam bir öğretim görevlisi. Vah ki ne vah yani. Bir de şimdi Din Kültürü ve Ahlak Bilgisi 

hocasıymış. Geldiğimiz noktaya bak. Zorunlu kılınan bir dersin hocasının ettiği laflara bak. Sırf biz olsak 

neyse arkadaşlar. Bir de Bursa’yı ittiriyor işin içine. Elinden gelse neredeyse bütün Türkiye’yi ittirecek. Evet, 

eğer uygun görürseniz bu olayı kınama diyoruz ama bir Meclis Kararı’na dönüştürürsek, bunu da kamuoyu ve 

basınla paylaşırız uygun görürseniz. 

EMİN BACAK: Geçenki ilanlar gibi olur Başkanım. 

ÖMER FARUK MUTAN: İlanlar gibi ortak yaparız. Her gruptan bir temsilci alalım. Siz doğal üye 

oluyorsunuz burada. Sizden bir arkadaş alalım. Mehmet ağabey olsun. Sizden birin alalım. 

İNCİ PEHLİVAN: Yüksel Hanım. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, Yüksel Hanım, Mehmet Bey ve Halil Bey ortak bir deklarasyon. Kabul 

ediyor muyuz? 

HALİL UYANIK: Tabi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Kabul edenler? Evet, oy birliği ile kabul edilmiştir. Daha önceki Meclis 

Kararlarımız var bu şekli ile aldığımız. İki ya da üç defa aldık. Bu konunun hassasiyeti üzerinden kaleme 

alalım. Bunu da biraz önce ifade ettiğimiz gibi raketlere, billboardlara bu sesimizi kamuoyuna da duyuralım 

diyorum. Başka da söz edecek olan yoksa toplantıyı kapatıyorum. Hayırlı uğurlu olsun diyorum. 07.03.2018 
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